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I de delar gällande servicenämndens lokalbehovsplan som inbegriper nybyggnation på 
Pantängen har vi sveigedemokrater i flera led gjort gällande en avvikande mening. I 
detaljplanen för området som även inbegriper Ryaverket och området kring Viskan anges 
bostäder som huvudsaklig bebyggelse. Planer är ibland inte allt, men just i denna utbyggnad 
har vi varit konsekvent emot. Det är anledningen till att vi Sverigedemokrater inte deltar i 
beslut gällande ärende 7 i de delar som berör nybyggnationen.

För Sverigedemokraterna,

Niklas Hallberg,
Ledamot Servicenämnden

Lars-Erik Johansson,
Ledamot Servicenämnden

Stefan Östanbäck,
Ersättare Servicenämnden


